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Protokół Nr LVI/2023 

z sesji Rady Powiatu Nowodworskiego 

z dnia 31 maja 2023 roku 

Obrady LVI sesji rozpoczęto 31 maja 2023 roku o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:30 

tego samego dnia (obrady zdalne). 

Zdzisław Szmytkowski – przewodniczący Rady - poinformował, że zgodnie z Ustawą z dnia 

11 stycznia 2018r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli 

w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, 

obrady Rady Powiatu są  nagrywane i transmitowane. Administratorem danych osobowych 

przetwarzanych jest Starosta Nowodworski. 

LVI sesja Rady Powiatu Nowodworskiego, odbywająca się w dniu dzisiejszym, została 

zwołana na podstawie art. 15zzx pkt 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020r. o szczególnych 

rozwiązaniach zawiązanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 

innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. 2021 poz. 2095 

z póź.zm.) 

W okresie obowiązywania stanu zagrożenia epidemicznego organy stanowiące jednostek 

samorządu terytorialnego mogą zwoływać i odbywać sesje, a także podejmować 

rozstrzygnięcia, w tym uchwały, z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 

odległość. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Zdzisław Szmytkowski – przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego, o godz. 09:00 

otworzył LVI sesję, wypowiadając formułę: otwieram obrady LVI sesji Rady Powiatu 

Nowodworskiego, a następnie stwierdził prawomocność obrad, w obradach uczestniczyło 18 

radnych (19 radnych statutowy skład Rady Powiatu Nowodworskiego). 

Obecni: 

1. Paweł Calak 

2. Krzysztof Kapusta 

3. Radosław Kasiak 

4. Mariusz Kraszewski 

5. Katarzyna Kręźlewicz  
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6. Anna Maliszewska  

7. Anna Małecka 

8. Marcin Manowski 

9. Zbigniew Niezabitowski  

10. Monika Nojbert 

11. Grzegorz Paczewski  

12. Jan Serwatka 

13. Kamil Szafrański  

14. Adam Szatkowski 

15. Zdzisław Szmytkowski  

16. Dariusz Tabęcki 

17. Mariusz Torbus 

18. Mariusz Ziółkowski  

Nieobecna: Elżbieta Kapałka 

Lista obecności załącznik nr 1 do protokołu. 

W sesji uczestniczyli: Rafał Trzaskoma - Komendant Powiatowy Policji, Stanisław Brzozowski - 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej, Arkadiusz Chełstowski - Państwowy 

Powiatowy Inspektor Sanitarny, Maciej Wierzchoń - Powiatowy Lekarz Weterynarii, Jacek 

Kacperski – dyrektor Nowodworskiego Centrum Medycznego, Marek Rączka - dyrektor 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 

2.Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad LVI sesji Rady Powiatu Nowodworskiego przekazany Radnym 

(załącznik nr 2 do protokołu). 

Do zaproponowanego porządku nie zgłoszono wniosków, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie jego przyjęcie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr LV/23 z dnia 27.04.2023r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego; 

2) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok; 
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3) zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

5. Informacja za rok 2022 z dokonanych umorzeń należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny przypadających Powiatowi Nowodworskiemu na podstawie 

uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego Nr XLII/284/2010 z dnia 23 września 2020r. 

w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub 

rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających Powiatowi Nowodworskiemu. 

6. Stan bezpieczeństwa publicznego, sanitarnego i weterynaryjnego na terenie Powiatu 

Nowodworskiego w roku 2022. 

1) Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Nowym Dworze Mazowieckim. 

2) Sprawozdanie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Dworze Mazowieckim. 

3) Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Nowodworskiego. 

4) Sprawozdanie z działalności Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Nowym Dworze 

Mazowieckim. 

7. Informacja dotycząca realizacji zadań przez Wydział Geodezji i Gospodarki 

nieruchomościami Starostwa Powiatowego w Nowym Dworze Mazowieckim w 2022 roku. 

8. Sprawozdanie za rok 2022 z realizacji programu współpracy Powiatu Nowodworskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Sprawozdanie z pracy Zarządu pomiędzy sesjami Rady. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie sesji.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad LVI sesji Rady Powiatu Nowodworskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Paweł Calak, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, Katarzyna Kręźlewicz, 
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Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew Niezabitowski, Monika 

Nojbert, Grzegorz Paczewski, Jan Serwatka, Kamil Szafrański, Adam Szatkowski, Zdzisław 

Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Mariusz Torbus 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kapałka 

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr LV/23 z dnia 27.04.2023r. 

Nie zgłoszono uwag, Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie powyższego protokołu. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego (projekt uchwały załącznik nr 

3 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady – zwrócił się do przewodniczącego Komisji Finansów Publicznych, 

Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego o poinformowanie Rady o opinii komisji 

w sprawie wszystkich opiniowanych uchwał. 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury 

i Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekty 

uchwał w sprawach: wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego, 

zmieniającej uchwałę budżetową na 2023 rok oraz w sprawie zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Nowodworskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Calak, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, Katarzyna Kręźlewicz, 
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Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew Niezabitowski, Monika 

Nojbert, Grzegorz Paczewski, Jan Serwatka, Kamil Szafrański, Adam Szatkowski, Zdzisław 

Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kapałka 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LVI/342/2023 w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego. 

2) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok (załącznik nr 4 do protokołu) 

Głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego zmieniającej uchwałę budżetową na 2023 

rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Calak, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, Katarzyna Kręźlewicz, 

Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew Niezabitowski, Monika 

Nojbert, Grzegorz Paczewski, Jan Serwatka, Kamil Szafrański, Adam Szatkowski, Zdzisław 

Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kapałka 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LVI/343/2023 zmieniającą uchwałę 

budżetową na 2023 rok. 

3) zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych (załącznik nr 5 do protokołu). 

W dyskusji udział wzięli: 

- Adam Szatkowski – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały. 

Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Calak, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, Katarzyna Kręźlewicz, 

Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew Niezabitowski, Monika 

Nojbert, Grzegorz Paczewski, Jan Serwatka, Kamil Szafrański, Adam Szatkowski, Zdzisław 

Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kapałka 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LVI/344/2023 w sprawie zadań, na 

które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

Raport z głosowań załącznik nr 6 do protokołu. 

5. Informacja za rok 2022 z dokonanych umorzeń należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny przypadających Powiatowi Nowodworskiemu na podstawie 

uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego Nr XLII/284/2010 z dnia 23 września 2020r. 

w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub 

rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających Powiatowi Nowodworskiemu. (załącznik nr 7 do protokołu) 

Głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada informację przyjęła. 

6. Stan bezpieczeństwa publicznego, sanitarnego i weterynaryjnego na terenie Powiatu 

Nowodworskiego w roku 2022. 

1) Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Nowym Dworze Mazowieckim 

(załącznik nr 8 do protokołu). 

2) Sprawozdanie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Dworze Mazowieckim 

(załącznik nr 9 do protokołu). 
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3) Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Nowodworskiego (załącznik nr 

10 do protokołu). 

4) Sprawozdanie z działalności Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Nowym Dworze 

Mazowieckim (załącznik nr 11 do protokołu). 

- Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie sprawozdania i informacje w temacie 

„Stan bezpieczeństwa publicznego, sanitarnego i weterynaryjnego na terenie Powiatu 

Nowodworskiego w roku 2022” były omówione na posiedzeniach komisji merytorycznych. 

Stosowne dokumenty wpłynęły do Biura Rady i zostały przekazane Radnym Powiatu. 

- Nie zgłoszono uwag do powyższych sprawozdań i informacji. Przewodniczący Rady 

w imieniu Rady Powiatu Nowodworskiego podziękował wszystkim służbom, które dbają 

o porządek i bezpieczeństwo na terenie naszego powiatu, za pracę i włożony trud, aby 

mieszkańcy czuli się bezpieczni. 

7. Informacja dotycząca realizacji zadań przez Wydział Geodezji i Gospodarki 

nieruchomościami Starostwa Powiatowego w Nowym Dworze Mazowieckim w 2022 roku 

(załącznik nr 12) do protokołu. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Katarzyna Kręźlewicz – ogólnie jest wiadome, że brak jest geodetów. Zarobki w sektorze 

prywatnym są o wiele większe, niż może zaoferować Starostwo. W związku z czym jak 

wygląda kwestia zatrudnienia geodetów w Starostwie, czy są prowadzone nabory, jakie są 

ich wyniki? 

- Krzysztof Kapusta – starosta – potwierdza powyższe, w Starostwo jest również problem 

z pracownikami, z wysokością wynagrodzenia w wydziałach, cały czas odbywają się 

negocjacje. Zabiegamy o to, żeby stworzyć warunki na dokonanie właściwych wyborów. 

Natomiast problemem jest, że nie ma chętnych którzy chcieliby pracować w Starostwie, nie 

ma ponadto na rynku osób z odpowiednim wykształceniem. 

- Katarzyna Kręźlewicz – zna te problemy ponieważ ma członka rodziny pracującego w takim 

wydziale w innej części Polsk. Czy są jakieś pomysły jak temu zapobiegać? 

- Krzysztof Kapusta – starosta – za pomysły w tej dziedzinie jest odpowiedzialne 

Ministerstwo Edukacji, wszyscy ci ludzie, którzy związani są z przygotowaniem nowych kadr. 

Są to trudne studia, mało ludzi je podejmuje. Ci którzy mają już określone uprawnienia wolą 
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założyć własną firmę, niż podjąć pracę w urzędzie chyba że tylko w fazie wstępnej, aby nabyć 

doświadczenia i uprawnień. 

Pan Starosta dodał, że chcą w tym wydziale stworzyć takie warunki pracy, które pomimo, że 

nie dają najwyższej pensji, to stanowią o takiej higienie pracy i przekonują ludzi do 

pozostania. 

- Przewodniczący Rady – dodał do powyższego, że problemy zaczynają się już na poziomie 

średnim, bo brak jest naborów do techników geodezyjnych, bo tam nauka też jest trudna. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący rady stwierdził, że informacja dotycząca 

realizacji zadań przez Wydział Geodezji i Gospodarki nieruchomościami Starostwa 

Powiatowego w Nowym Dworze Mazowieckim w 2022 roku została przez Radę przyjęta. 

8. Sprawozdanie za rok 2022 z realizacji programu współpracy Powiatu Nowodworskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (załącznik nr 

13 do protokołu). 

Głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada sprawozdanie przyjęła. 

9. Interpelacje i zapytania. 

Interpelacji i zapytań nie złożono. 

10. Sprawozdanie z pracy Zarządu pomiędzy sesjami Rady (załącznik nr 14 do protokołu). 

W dyskusji wzięli udział: 

- Anna Małecka – poprosiła o informację dotyczącą rozstrzygnięcia konkursu na wybór 

dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Nasielsku. Ile czasu może potrwać rozstrzygnięcie 

i zatwierdzenie wyboru przez Zarząd Powiatu? Rozumie, że pewne organy zajmują się 

sprawą. Czy obowiązki dyrektora pełni dotychczasowa Pani Dyrektor? prosi o potwierdzenie. 

- Krzysztof Kapusta – starosta – na ostatnim posiedzeniu Zarząd podjął uchwałę w sprawie 

rozstrzygnięcia konkursowego. Pani Dyrektor prowadzi korespondencję z wydziałem 

dyscypliny w Kuratorium, czekamy na decyzje. Pani Dyrektor ma umowę do 31 sierpnia, do 

tego dnia sprawuje tam nadzór dyrektorski. Pan Starosta myśli, że do tego dnia już wszystko 

się rozstrzygnie i będzie możliwość wprowadzenia nowego dyrektora. 

- Przewodniczący Rady – dodał, że sprawa jest również w Prokuraturze. 

- Anna Małecka – sprostowała, że błędnie podała nazwę szkoły, chodzi o Zespół Szkół 

Zawodowych w Nasielsku. 



9 

 

- Przewodniczący Rady – tak też zostało pytanie zrozumiane i odpowiedź dotyczyła tej szkoły. 

- Katarzyna Kręźlewicz – poprosiła o informację, czy została już wyłoniona firma do realizacji 

zadania bieżącego utrzymania dróg? Jak obecnie wygląda realizacja tego zadania?  

- Paweł Calak – wicestarosta – na bieżące utrzymanie, czyli naprawy bieżące dróg 

bitumicznych i asfaltowych, przetarg nie jest jeszcze rozstrzygnięty. Procedura wczoraj 

została wdrożona. Mamy jeszcze środki na naprawy awaryjne, prosi o zgłaszanie takich 

potrzeb. Przetarg będzie rozstrzygnięty za dwa tygodnie, jak wszystkie dokumenty będą 

w porządku zostanie wyłoniony wykonawca. 

11. Sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Anna Maliszewska – mieszkańcy bardzo często zgłaszają, że są już mocno zarośnięte 

pobocza i rozrośnięte krzaki przy drogach powiatowych, pytanie kiedy będzie czyszczenie 

poboczy i chodników? Kolejna sprawa dotyczy problemu zgłaszanego przez mieszkańca 

miejscowości Dobrzyń, czyli uszkodzenia drogi, pytanie czy zostały podjęte w związku z tym 

jakieś działania? 

- Paweł Calak – wicestarosta – odbyły się oględziny zgłaszanego miejsca w Dobrzyniu, będą 

przygotowania do wykonania naprawy, zostanie to zrealizowane, termin nie został jeszcze 

określony. Jeśli chodzi o koszenie, to dziś o godzinie 12 jest rozstrzygnięcie przetargu. 

Sprzątanie jest już realizowane. 

- Anna Maliszewska – w jakiej kolejności przewidziane są prace w Czosnowie? 

- Paweł Calak – wicestarosta – nie ma jeszcze ustalonego dokładnego harmonogramu, 

obecnie trwają prace w Pomiechówku, Nasielsku. 

- Katarzyna Kręźlewicz – w kwietniu z Anną Maliszewską miały spotkanie ze Starostą 

i Wicestarostą oraz radnymi gminy w sprawie odcinka drogi Dobrzyń – Małocice – Wólka 

Czosnowska. Poruszana była kwestia naprawy nakładki na drodze, jej część jest bardzo 

zniszczona, jakie są plany dotyczące jej naprawy? Ponadto poruszana była sprawa dwóch 

spowalniaczy umieszczonych w drodze powiatowej. Spowalniacze są mieszczone w bardzo 

bliskiej odległości od siebie. Zdaniem Pani Kręźlewicz sytuacja uległa tam zmianie, na tym 

odcinku jest zainstalowana tablica pokazująca prędkość (wpływa mobilizująco na wielu 

kierowców, co do zmniejszenia prędkości). Wykonane zostały przejścia dla pieszych, co też 

wymusza mniejszą prędkość. Był wniosek o zdjęcie jednego z tych spowalniaczy. Zostały 
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podjęte jakieś decyzje w tej sprawie? 

- Paweł Calak – wicestarosta – na posiedzeniu komisji informował radnych, że naprawa 

wspomnianej drogi nie może być wykonana w ramach bieżącego utrzymania dróg, musi być 

to być zadanie inwestycyjne. Na dzień dzisiejszy nie spłynęły jeszcze wszystkie decyzje 

odnośnie składanych wniosków o dofinansowanie. Jeśli zostaną rozpatrzone pozytywnie 

będziemy się zastanawiać jak podzielić te środki na drogi. 

Odnośnie sprawy spowalniacza poinformował, że są podpisy mieszkańców za 

zamontowaniem, jak przeciw montażowi. Ze swej strony uważa, że ten spowalniacz na dzień 

dzisiejszy ma tam swoje uzasadnienie. W tamtym rejonie samochody szybko jeżdżą, 

kierujący nie zwracają uwagi na znaki pionowe. Nie ma jeszcze ostatecznej decyzji czy go 

usunąć czy też nie. Jeszcze raz tam się udadzą, porozmawiają z mieszkańcami i wówczas 

będzie podjęta decyzja. 

- Katarzyna Kręźlewicz – przejeżdża wiele razy tą drogą, zastanawia się nad konstrukcją tego 

spowalniacza, jest on bardzo niewygodny do przejechania. Spowalniacz był też 

w miejscowości Małocice, został zdjęty, wykonane przejście dla pieszych i nie ma głosów 

żeby ten spowalniacz wrócił. 

- Anna Małecka – poinformowała, że jeszcze przez trzy tygodnie trwa głosowanie do budżetu 

obywatelskiego Mazowsza. Są projekty miedzy innymi z Gmin: Nasielsk, Czosnów. Są również 

dwa projekty nowodworskie których jest autorką. Pierwszy „Mazowsze tu mieszkam” 

zakłada wydarzenia, które będą miały miejsce w Nowym Dworze Mazowieckim (warsztaty 

genealogiczne, 4 wycieczki wyjazdowe odkrywające uroki Mazowsza, konkurs fotograficzny 

z atrakcyjnymi nagrodami). Drugi projekt jest dedykowany paniom, zakłada możliwość 

szkolenia w udoskonaleniu jazdy w sytuacjach awaryjnych (przeszkoda na drodze, mokra, 

śliska nawierzchnia). Zachęca do wzięcia udziału w głosowaniu, liczy na to, że Starostwo 

wesprze promocję projektów. 

- Przewodniczący Rady – poprosił Pana Starostę o promocję i rozpropagowanie tej sprawy na 

stronach internetowych Starostwa, facebooku. 

- Krzysztof Kapusta – starosta – poinformował, że zostało to już zrobione. Cieszy się, że 

podejmowane są takie inicjatywy i że Starostwo może pomóc w ich reklamie 

- Innych głosów nie zabrano. 
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12. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Zdzisław Szmytkowski - przewodniczący Rady – 

o godz. 09:30 zamknął obrady LVI sesji Rady Powiatu Nowodworskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego 

/-/Zdzisław Szmytkowski 

Przygotowała: Mariola Tomaszewska  

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


